

REPUBLICUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DE LA FONCTION PUBLIQUE
ET DE LA REFORME ADMINISTRATIVE

SECRETARIAT GENERAL

CELLULE DE COMMUNICATION

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC SERVICE
AND ADMINISTRATIVE REFORM

SECRETARIAT GENERAL

COMMUNICATION UNIT

D/22/151

09 JUIN 2017

COMMUNIQUE DE PRESSE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative informe l'opinion publique que depuis quelques mois, des personnes à la moralité douteuse utilisent certains réseaux sociaux pour extorquer d'importantes sommes d'argent aux chercheurs d'emploi ainsi qu'à leurs familles, en leur faisant miroiter un recrutement au sein de la fonction publique camerounaise.

Tout en dénonçant ces actes malveillants, le ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative rappelle que les recrutements dans l'administration publique camerounaise, se déroulent conformément au cadre réglementaire fixé par le Premier Ministre, Chef du Gouvernement.

Il informe, par ailleurs les utilisateurs des réseaux sociaux, qu'aucune structure privée n'est mandatée pour procéder via internet, aux recrutements pour le compte du Minfopra.

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative invite par conséquent les chercheurs d'emploi et les candidats aux concours administratifs, à faire preuve de vigilance et de prudence face à ces arnaqueurs dont les agissements, doivent systématiquement être dénoncés auprès des autorités publiques compétentes.

Il recommande aux personnes intéressées, de consulter le site internet du Minfopra à l'adresse www.minfopra.gov.cm ou à se rendre dans ses services centraux et délégations régionales, pour toute information relative aux recrutements organisés par le Minfopra.



ANGOUING Michel Ange

REPUBLIC DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DE LA FONCTION PUBLIQUE
ET DE LA REFORME ADMINISTRATIVE

SECRÉTARIAT GÉNÉRAL

CELLULE DE COMMUNICATION

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC SERVICE
AND ADMINISTRATIVE REFORM

SECRETARIAT GENERAL

COMMUNICATION UNIT

D/22/151

PRESS RELEASE

09 JUN 2017

The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby informs the public that for some months now, people of dubious morality have been using the social media to extort huge sums of money from job seekers and their families, by giving them fake promises that they will be recruited into the Cameroonian Public Service.

While denouncing these malicious practices, the Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby reiterates that recruitments into the Cameroon Public Administration are done in conformity with the statutory framework laid down by the Prime Minister, Head of Government.

Besides, social media users are informed that no private structure has been given the mandate to recruit State personnel through internet on behalf of Minfopra.

The Minister of the Public Service and Administrative Reform therefore invites job seekers and candidates for government competitive examinations, to be vigilant and cautious with these swindlers whose actions should be systematically reported to the competent public authorities.

The Minister finally advises interested persons to consult Minfopra's website at the following address www.minfopra.gov.cm or to go to its central services and regional delegations for any information concerning recruitments organized by Minfopra.



ANGOUING Michel Ange